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Abstract (en)
The invention relates to a railway traction unit with a vehicle body (34) and with at least one power unit (14) which acts on a wheel set (24) and is
connected to the vehicle body (34), there being provision for the connection of the power unit (14) to the vehicle body (34) using an intermediate
carrier which forms, with the interposition of damping elements (36) and/or of elastic elements (42), both the connection to the vehicle body (34) and
to the power unit (14). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Schienentriebfahrzeug mit einem Fahrzeugkasten (34) und mit wenigstens einer einen Radsatz (24) beaufschlagenden
Antriebseinheit (14), welche mit dem Fahrzeugkasten (34) verbunden ist, wobei die Verbindung der Antriebseinheit (14) mit dem Fahrzeugkasten
(34) unter Verwendung eines Zwischenträgers vorgesehen ist, der unter Zwischenfügung von Dämpfungselementen (36) und/oder von elastischen
Elemente (42) sowohl die Verbindung mit dem Fahrzeugkasten (34) als auch mit der Antriebseinheit (14) bildet. <IMAGE>
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